
Извештај и Записник
Седнице ванредне Скупштине Кендо Савеза Србије, 23.05.2018 године, Београд

Ванредна Изборна Скупштина Кендо савеза Србије

Септембар 23.05.2018 године
почетак у 14:00h

1.
На почетку седнице Скупштине КССПредседник Николић Душан је поздравио све
присутне чланове,
Изнета је констатација да захтев за сазивање Ванредне Скупштине није поднешен
у складу са Статутом КСС, али је донета однука да се ванредна Скупштина КСС
ипак одржи,
након чега се кренуло на утврђивање кворума рада Скупштине.

Присутно 13 клубова чланова КСС:

1) Макото КК - Андреј Милосевић
2) Кокоро КК - Александар Ђорђевић
3) Катори СК - Емина Младеновић
4) Ишин КК - Никола Роглић
5) Мушин КК - Жељко Хотић
6) Монири КК - Иван Рацић
7) Кодокан КК - Душан Николић
8) Краљевски КК - Небојша Зрновић
9) Татсу КК - Никола Јовановић
10) КК Шумадија - Мирослав Станков
11) КК Каишин - Александар Сужњевић
12) КК Београд - Мирко Станисављевић
13) КК Гошинкан - Андријана Барси

Кворум је утврђен са тринаест присутних редовних чланова КСС



2. Дневни ред:

1. Тачка – Разматрање питања из образложења захтева шест редовних
чланова КСС за сазивање седнице:

(1) Статутарна питања: правилност избора чланова Управног одбора и
сагласност аката које је УО донео са важећим законима из ове области.

(2) Правилност рада и транспарентност доношења одлука и аката савеза од
стране руководећих органа и појединаца КСС

(3) Два члана техничке комисије и селектор мушке репрезентације су поднели
оствке, сматрамо да је неопходно изабрати нове чланове и Председника због
неправилности у раду ТК.

(4) Инсистирамо на утврђивању бројног стања клубова и чланства сваког од њих
јер то директно утиче на начин гласања на скупштини.

(5) Финансијско пословање Савеза и добити увид у финансијске извештаје о
раду Савеза за 2017. годину

2. Тачка – Разно

Једногласно је утврђен дневни ред Скупштине

3. Приступило се првој тачки дневног реда

Председник КСС је прочитао захтев за сазивање Ванредне скупштине.
Подносиоци захтева су изабрали Мирка Станисављевића за известиоца.

(1) Статутарна питања: правилност избора чланова Управног одбора и
сагласност аката које је УО донео са важећим законима из ове области.

Постављено је питање када су изабрани чланови УО.
Председник КСС (известилац КСС за ову тачку) је дао одговор да су чланови УО
једногласни изабрани на Скупштини 3.12.2017 године на његов предлог на
основу Статута КСС члан 36., где је исти члан и прочитан.



(2) Правилност рада и транспарентност доношења одлука и аката савеза од
стране руководећих органа и појединаца КСС

Мирко Станисављевић је изнео констатацију да је начин усвајања правилника
неприхватљив јер клубови нису консултовани, да им није познато ко је, када и по
чијем овлашћењу доносио одлуке.

Душко Бобић (члан УО) је прочитао члан 37. Статута КСС, а посебно је подвукао
тачку 5. и изнео констатацију да не постоји акт КСС-а који УО обавезује да неки
правилник стави на јавну расправу, напоменуто је да то није била пракса ни
раније и констатовао је да су у потпуности испоштовани Статут КСС-а, друга
општа акта и Закон о спорту.

Мирко Станисављевић је изнео констатацију да увођењем сертификације
тренера и судија могу имати важне импликације за нормално функционисање
савеза и рада у клубовима, нарочито у раду са јуниорима.

Иван Јовановић (ген.секретар известилац за ову тачку) је рекао да је Правиник о
стручном раду у КСС написан у односу на Закон о спорту и Правилник о
номеклатури занимања које је издао МОС. Констатовао је да су спорне тачке
прилично рестриктивне и да се овим КСС нашао у тешкој ситуацији. УО је
пронашао решење за излаз из ове ситуације тако што је увео члан 8 тзв.
“затечено стање” који дозвољава да се степен лиценце подигне у односу на
дугогодишње искуство тренера (8 година у раду са децом), и члан 19 где може
да се подигне ниво лиценце у односу на постигнуте успехе чиме је постигнуто да
сви тренери у КСС могу добити лиценцу и да сви клубови могу испунити услове
за рад са јуниорима. Напоменуто је да је КСС организовао стручно усавршавање
у сарадњи са Високом школом за спорт и здравство и да тренутно има 17 људи
у КСС који испуњавају услове за лиценце а број ће се знатно повећати у односу
на поменуте чланове правилника.

Душан Николић је напоменуо да је КСС организовао судијски семинар са
Александром Абарджијевским (7.Дан европски судија) и да ће други семинар
водити Тибор Барањи (7.Дан светски судија), и да су сви који су учествовали на
семинару добили судијску лиценцу а ниво лиценце је одређен у односу на звања.

Небојша Зрновић је поставио питање ко ће њега да лиценцира на шта је добио
одговор да би сви били срећни да он издаје судијске лиценце и да је он
Председник судијске организације.

(3) Два члана техничке комисије и селектор мушке репрезентације су
поднели оствке, сматрамо да је неопходно изабрати нове чланове и
Председника због неправилности у раду ТК



Мирко Станисављевић је изнео констатацију да су два члана ТК поднела оставку
што имплицира избор новог састава ТК и нови Председник ТК. Сматра се да је
Вељко Ђоковић као председник ТК доносио одлуке мимо својих овлашћења
утицао на избор сениорске Репрезентације, да није не коректан начин сазивао
састанке ТК и обавештавао чланове о истим.

Вељко Ђоковић (известилац КСС за ову тачку) је изнео разлоге оставке два
члана ТК, наиме Младен Јеличић је после више упозорења о неприсуствовању
седницама ТК поднео оставку на место члана ТК, а Андреј Милошевић је поднео
оставку на место члана ТК јер је подлего притиску неких Репрезентативаца јер је
у “сукобу интереса”, иако је констатовано да је одлично обављао свој посао.
Вељко ђоковић је прочитао позиве члановима КСС да се пријаве у рад ТК на које
још увек није добио одговор, чиме је показао да активно учествује у попуњавању
састава ТК. Ни један општи акт КСС Председнику ТК не даје рок за попуњавање
ТК. Што се тиче констатације да је Председник ТК утицао на избор мушке
Репрезентације Србије, Вељко Ђоковић је цитирао Правила за избор
Репрезентативаца који је донео сам Селектор Владан Вукић и Правилник о
Репрезентацији, указао на чланове који су прекршени и прочитао
кореспонденцију са селектором из које се јасно види да је Селектору наложио да
поштује правила и правилнике КСС, и да није помињао имена већ принципе.

(4) Инсистирамо на утврђивању бројног стања клубова и чланства сваког
од њих јер то директно утиче на начин гласања на скупштини.

Мирко Станисављевић је инсистирао о бројном стању чланства у клубовима у
смислу члана 7. става 3 Пословника о раду Скупштине и констатовао да се ови
подаци морају верификовати како би се могло спровести гласање на Скупштини.

Иван Јовановић је нагласио да је прошлу састав Председништва КСС није
ускладио правилнике са Законом о спорту и са Статутом КСС који је једногласно
донешен 2016. године, те да је Статут старији од Правилника и да у овом случају
важи члан 31. Статута КСС. Изнета је констатација да је КК Гошинкан по члану
20. Статута КСС постао редован члан КСС.

(5) Финансијско пословање Савеза и добити увид у финансијске извештаје
о раду Савеза за 2017. годину

Мирко Станисављевић је изнео констатацију да се финансијски извештаји који су
презентовани на Скупштини не могу прихватити јер нису достављени у писменој
форми ради детаљније анализе.

Председник КСС је дао на увид извештаје Ревизорске куће за 2017. годину и
наложио да се исти скенирају и објаве на званичном сајту КСС.



КК Татсу је у току скупштине променио представника и овластио Миодрага
Димића.

После ове тачке се приступило изгласавању о неповерења Вељку Ђоковићу као
Председнику ТК

Резултат гласања: за 6 гласова, против 7 гласова

4. Разно

Мирко Станисављевић је предочио да је по свим тачкама КСС поступио
процедурално исправно али не и људски.

Небојша Зрновић је изјавио да смо толике године радили ван првилника а сада
смо напрсно почели да радимо по правилницима и да је Кендо Савез Србије
Николић Душан који се крије иза правилника.
Душан Николић је одговорио да од када је он Председник КСС неће дозволити
да се било шта у КСС ради ван Закона, Статута КСС и других општих аката КСС-
а, и да су правилници склони промени уколико се увиди да нешто не
функционише како треба. Да први пут тим који је он окупио око себе ради и са
понекад различитим мишљењима, и да се иза тог рада виде резултати.

Мирко Станисављевић је поставио питање о довођењу полицијских инструктора
из Јапана, на шта је Председник КСС-а одговорио да ће КСС пружити неоходни
помоћ коју треба ближе дефинисати.

Миодраг Димић је прозвао Душана Николића о намештању полагања и
такмичења иако како сам каже нема доказа за то, што је Душан Николић
стриктно одбио и констатовао да без конкретних доказа на ову врсту
инсинуација се не може полемисати.

Жељко Хотић је напоменуо да на првом свом полагању у комисији био сенсеи
Небојша Зрновић и изразио жељу да се он и његово знање искористи као и
знања свих старијих учитеља кендоа у Србији а после условно речено
искоришћавања ових “капацитета” нашег савеза да искористимо помоћ са
стране.

Завршена Скупштина у 20:05h
У Београду, 23.05.2018 године Председник Скупштине КСС

Душан Николић


